
                                                               Z Á P I S N I C A 

 

                       zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  13. 2. 2019 

                                                v zasadačke Obecného úradu v Lechnici.   

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia:   

                  1. Otvorenie zasadnutia. 

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

                  3. Schválenie návrhu programu zasadnutia. 

                  4. Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva. 

                  5. Poučenie oprávnenej osoby - poslankyne podľa zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane  

                      osobných údajov. 

      6. Prerokovanie žiadosti ZŠ Haligovce o poskytnutie finančných prostriedkov. 

                  7. Prerokovanie možnosti podania žiadosti o dotáciu v rámci programu „Výzva pre región“. 

                  8. Prerokovanie organizácie Dňa obce pri príležitosti 700-tého výročia prvej písomnej zmienky. 

                  9. Infoblok. 

                10. Diskusia. 

                11. Uznesenie. 

                12. Záver. 
 

 
                                

1.Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. Podľa počtu prítomných poslancov, 

skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

2. Za zapisovateľa zápisnice bola určená p. Mária Irhová, za overovateľov p. Renáta Nedoroščíková a  

p. František Danielčak. 

 

3. Starosta obce prečítal návrh programu dnešného zasadnutia a vyzval poslancov, či majú nejaké 

pripomienky k programu, či chcú niečo doplniť. Keďže nikto z poslancov nedal žiaden návrh, starosta 

pristúpil k hlasovaniu programu zasadnutia OZ. 

                             

 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh programu zasadnutia OZ.   

                

HLASOVANIE:  ZA :  4   p. Danielčak     PROTI: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 
 

 
4. Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva.                                         
Na zasadnutie OZ prvýkrát od komunálnych volieb prišla zvolená poslankyňa p. Anna Glejdurová, ktorá do 

rúk starostu obce zložila zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia:  Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že zvolená poslankyňa p. Anna Glejdurová zložila 

zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 
 

 
5. Poučenie oprávnenej osoby - poslankyne podľa zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov. 

 
V súvislosti GDPR – zákon o ochrane osobných údajov je nutné, aby poslankyňa bola poučená a toto 

poučenie podpísala. 

Starosta poslankyni poučenie prečítal, zároveň ju oboznámil aj s podpísaním súhlasu na spracovanie 



osobných údajov poslanca. 

Poslanci tieto informácie vzali na vedomie. 
 
 

6.  Prerokovanie žiadosti ZŠ Haligovce o poskytnutie finančných prostriedkov. 
Starosta k tomuto bodu uviedol, že každoročne dostávame žiadosti o dotáciu na záujmovú činnosti žiakov 

navštevujúcich  Centrum voľného času. Množstvo detí sú na týchto krúžkoch vedené len preto, aby tieto 

krúžky boli životaschopné a mohli byť financované. 

V súčasnej dobe nám prišla žiadosť zo Základnej školy Haligoviec, pričom sa očakáva ešte žiadosť zo Sp. St. 

Vsi. Základná škola požaduje dotáciu na jedno dieťa v sume 93,78 €. 

Tak ako každý rok, navrhujem žiadanú sumu ponížiť o obdobie prázdnin 4 mesiace. Ide o 2 mesiace letných 

prázdnin,  o 1 mesiac sumáru polročných, jarných, jesenných a veľkonočných prázdnin a 1 mesiac na 

začiatku šk. roka, kedy krúžky ešte nefungujú. Z toho vyplýva žiadaná suma 93,78/12 = 7,815 x  8 mesiacov 

= 62,52 € na jedno dieťa. 

Obec Lechnica má v schválenom rozpočte vyčlenené prostriedky na úhradu dotácii pre Spišskú Starú Ves 

a Haligovce. Pri dodržaní spravodlivosti, by mala byť schválená dotácia v rovnakej výške pre školu 

v Haligovciach aj pre školu v Sp. St. Vsi, po doručení ich žiadosti. 

 

 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce vo výške 62,52 € na záujmové 

vzdelávanie detí pre Základnú školu s materskou školou Kráľovnej pokoja, Haligovce 24. 

  

HLASOVANIE:  ZA :  5    p. Danielčak     PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 

 

7. Prerokovanie možnosti podania žiadosti o dotáciu v rámci programu „Výzva pre región“. 

 

Starosta k tomu uviedol: Zastupiteľstvo Prešovského samosprávneho kraja na svojom 11. zasadnutí dňa 

4.2.2019 schválilo „Výzvu pre región“, v rámci ktorej sa môžu obce, mestá, občianske združenia, neziskové 

organizácia atď. uchádzať o dotácie z Prešovského samosprávneho kraja (ďalej len „PSK“).  

Výzva je rozdelená do 3 Programov. 

1. Podpora infraštruktúry cestovného ruchu a obnovy kultúrnych pamiatok v PSK (2 300 000,- €) 

2. Dofinancovanie už schválených projektov v rámci EŠIF (300 000,- €) 

3. Podpora výstavby a rekonštrukcie športovísk (1 000 000,- €) 

V rámci 3. Programu – Podpora výstavby a rekonštrukcie športovísk sa výzva týka aj vybavenie športovísk 

hnuteľným investičným majetkom. Aj napriek spoluúčasti vo výške 50 %, by sme sa mohli uchádzať 

o dotáciu na štvorkolku s príslušenstvom (pásy na štvorkolku, mulčovač, fréza na úpravu bežeckých tratí). 

Min. výška dotácie je 20 000 € a teda aj naša spoluúčasť je min. 10 000 €.  

Návrh: Táto výzva je veľmi dobrou možnosťou, ako sa uchádzať o časť techniky v rámci žiadosti o dotáciu 

a ušetriť tak značné finančné prostriedky. V prípade, že by dotácia nevyšla čaká nás postupný nákup 

potrebnej techniky, avšak všetko za vlastné zdroje. Preto starosta navrhol, aby sme sa obec uchádzala 

o možnosť získanej dotácie cez túto výzvu, kde by sme spolufinancovanie hradili prevažne z dane 

z ubytovania. 

Doložka vplyvov: 

Rozpočet: Štvorkolka   10 000,- 

  Pásy na štvorkolku    3 000,- 

  Mulčovač (čelný)    4 000,- 

  Stopovač s frézou (bežky)   7 000,- 

  SPOLU   cca  24 000,- (z toho spoluúčasť obce 12 000,- €). Ceny sú 

približné. Presná cena bude výsledkom súťaže. 

Je potrebné si uvedomiť, že štvorkolku môžeme postupne doplniť o ďalšie náradie (vozík, fréza, posypovač) 

a vieme ju využiť nielen v rámci turizmu, ale aj na potreby v obci. Každým rokom sa nám znižuje počet 

aktivačných pracovníkov, čo je na jednej strane prospešné pre ekonomiku, na druhej strane stále na viac 

a viac činnostiach (kosenie, upratovanie, realizácia drobných opráv...) sa musím podieľať osobne. Mne 



osobne nevadí práca, ale čas, ktorý to zaberá. Aj taký mulčovač nám môže ušetriť množstvo času pri kosení 

obce, pričom by sme dokosili len rigoly. Za rok si dovolím tvrdiť, že vie ušetriť min. 5 dni roboty + cca 300 

€/rok, ktoré sme investovali do externej údržby singletrailov. Aj prípadná zimná údržba menšieho rozsahu by 

sa dala zabezpečiť touto technikou. No a v neposlednom rade sa dá technika využiť na prevoz materiálu 

a náradia, na ktoré som doteraz využíval svoje osobné motorové vozidlá. Žiadosť je potrebné podať do 31. 3. 

2019. 

 p. Grivalský – uviedol, že je za to, aby sa žiadosť podala, ak je taká možnosť, a ak to vyjde, 

podporíme tým len turizmus v obci aj v zime. 

 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu v rámci výzvy „Výzva pre 

región“ – program 3, vyhlásenej Prešovským samosprávnym krajom. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

spolufinancovanie v rámci vyhlásenej výzvy. 

 

HLASOVANIE:  ZA :  5    p. Danielčak     PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný 

                                            p. Nedoroščíková 

 

 

8.  Prerokovanie organizácie Dňa obce pri príležitosti 700-tého výročia prvej písomnej zmienky 

 

Starosta k tomuto bodu uviedol: pri príležitosti 700. výročia prvej písomnej zmienky, som nechal vyrobiť 

sochu sv. Jodoka, ktorá by mala byť osadená do novovytvorenej kaplnky. Je preto potrebné sa dohodnúť na 

mieste, kde bude socha umiestnená. 

Starosta ukázal vizualizáciu verejného priestranstva pri vstupe do obce, ktorá by sa realizovala v rámci 

podpory z MAS Tatry-Pieniny LAG. Ak by sa dohodlo, že socha bude osadená na začiatku obce, bola by 

osadená do múriku, ktorý bol zobrazený na vizuálizácii.  

Na zasadnutie bol pozavný aj správca farnosti v Lechnici, aby aj on prezentoval svoju predstavu o dni obce 

spojenú s odpustovou slávnosťou.  Čo sa týka dňa obce tak starosta navrhoval nasledujúci program: 

a) doobeda - slávnostná sv. omša, na ktorej by bola socha posvätená. Procesia ku kaplnke s osadením sochy 

Po osadení sochy pobožnosť pri kaplnke. 

b) poobede – vystúpenie divadla Ramagu 

                   - vystúpenie 2 folklórnych súborov (Frankovčan, Maguranka) 

                   - Lívia Dermová/Dávid Oravec 

                   - Ander z Košíc, resp. návrh nejakého zabávača 

Sprievodné atrakcie: Skákací dom, Guláš... 

Starosta potom odovzdal slovo správcovi farnosti, aby predstavil ako si to predstavuje on. 

p. Peter Randják – uviedol, že nie je za to, aby bol odpust v rovnaký deň ako oslavy 700. výročia obce. 

Predsa len odpustová slávnosť je cirkevná slávnosť pre farnosť, kde sa zídu viacerí kňazi, v rodinách sa zídu 

príbuzní. Nie je vhodné poobede utekať na deň obce. Navrhuje preto, aby sa to uskutočnilo v iný deň, však 

700-výročie je celý rok. 

Starosta k tomu uviedol, že sa pokúsi nájsť iný vhodný termín na zoorganizovanie dňa obce, po dohode s 

organizáciou, ktorá na túto udalosť požičiava stoly, stany a pod. 

Čo sa týka umiestnenia sochy sv. Jododa tak, p. Glejdurová navrhla umiestniť ju na budovu Obecného úradu, 

alebo na priestor pred Obecným úradom. 

Starosta jej k tomu uviedol, že miesto na Obecnom úrade, ktoré vybrala – tak tam je umiestená el. rozvodňa a 

pred Obecným úradom je pri potoku málo miesta. 

p. farár uviedol, že sa tohto roku bude opravovať plot okolo kostola, tak bolo navrhnuté, či by sa socha 

nemohla umiestniť do priestor kostolného dvora. 

Poslanci sa nakoniec zhodli, že socha sv. Jodoka bude umiestnená do oplotenia okolo kostola, kde sa jej 

vytvorí na to priestor. 

 

 

9. Infoblok 
 

Starosta informoval poslancov o stave financií, o nepodpísaní zmluvy na WIFI, o podaných žiadostiach 



o dotácie, o pripravovaných podujatiach, o aktivačných pracovníkoch 

 

10. Diskusia 
- p. Glejdurová – navrhla na zábradlie okolo potoka pred Obecným úradom zavesiť nejaké kvetináča s 

kvetmi, vysadiť stromček, ktorý by potom slúžili ako viačnočný, osadiť betónové kvetináče aj medzi tabuľu 

oznamov a autobusovú zastávku 

- p. starosta – jej na to povedal, že to si niekto musí vziať na starosť, ona ma žien pracujúcih na aktivačných 

prácach málo, a nechce pridať ďalšiu starosť pracovníčke obce 

- p. Glejdurová – na to uviedla, že porozpráva so svojím bratom, ktorý robí v záhradníctve v zahraničí, čo by 

on navrhol, a či by to aj nezrealizoval, o prípadné kvety, by sa postarala aj ona 

 

11. Uznesenie 

 

Uznesenie je prílohou tejto zápisnice. 

 

12. Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom za účasť  

 

 

Zapísané dňa 13. 2. 2019 

 

 

Zapisovateľka: Mária Irhová 

 

 

Overovatelia:  Renáta Nedoroščíková                                      …................................. 

 

  František Danielčak    ..................................... 


